
Van kedisi hiç bu kadar tartışılmamıştı!
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Ankara için tasarlanan kedi logosunda tartışmalar sürüyor. Van Sanayi ve Ticaret Odası Başkanı Zahir 
Kandaşoğlu,Van halkının bu durumdan ciddi bir şekilde rahatsız olduğunu söyledi.

 
Gülay ÖZEK-Murat ÇAĞLAR 
 
VAN- Ankara Büyükşehir Belediyesi'nin bir gözü mavi, diğeri sarı olan kedi logosu, Van'da tartışma 
konusu oldu. Van Sanayi ve Ticaret Odası Başkanı Zahir Kandaşoğlu, logodaki kedi gözlerinin Van 
kedisine ait olduğunu öne sürdü.  
 
Van kedisi ile benzer özelikler gösteren Ankara kedisinin Ankara Büyükşehir Belediyesi logosu 
olması başkentte, hem de Van'da tartışma konusu oldu. Vanlılar sadece Van kedisinin bir gözünün 
sarı, diğerinin mavi olma özelliği taşıdığını belirtti. Van Ticaret Odası Başkanı (VATSO) Zahir 
Kandaşoğlu, YYÜ yerleşkesinde bulunan Van Kedi Evi'ni ziyaret ederken kedileri kucağına alarak 
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gazetecilere açıklamalarda bulundu. Espri yapmayı da ihmal etmeyen Kandaşoğlu, kedileri severken, 
“Melih amcanız size ne dedi? Çok mu kızdınız? Hasta mı oldunuz?” diyerek kedileri sevdi.

Van Kedi Evi önünde açıklamalarda bulunan VATSO Başkanı Kandaşoğlu, Ankara Büyükşehir 
Belediyesi'nin yeni logosundaki gözlerin de Van kedisine ait olduğunu ileri sürdü. Kandaşoğlu, 
“Belediye Başkanımız burada çok ciddi hata yapmıştır. Bu konuda Van halkının ciddi rahatsızlığı var. 
Birçok insan bana gelip, ‘Yürüyüş yapalım. Tepkimizi ortaya koyalım’ dedi. Kabul etmedim. Tepki 
göstermediğimiz için bize tepki gösteriyorlar. Belediye Başkanının kendisiyle getirdiği kedi de Van 
kedisidir. O kediler Ankara'da doğmuş olsalar bile, babaları Van kedisidir. Özellikle Gökçek'in 
meclisine kucağına aldığı Van kedisi ile birlikte çıkıp ‘Ankara kedisi' demesi bize hakarettir. Bizim bir 
kedimizi de hazmedemiyorlarsa bunu da vatandaşların takdirine bırakıyorum. Van kedisi, Van'ın 
sembolü olmuştur. Belediye başkanımızı acilen Van'a davet ediyoruz. Buraya gelirse ona Van kedisi 
tarihini anlatacağım.”  
 
VATSO Başkanı Kandaşoğlu'nun açıklamaları üzerine Ankara Büyükşehir Belediyesi yazılı basın 
açıklaması yaptı. Açıklamada, Kandaşoğlu’nun, yeni logonun kamuoyuna büyük ilgi görmesinden 
yararlandığını, kendi adına tanıtım yapma hevesinde dolayı bu açıklamaları yaptığı öne sürülürken, iki 
kedi cinsi arasındaki özelliklere yer verildi. Açıklamada şöyle denildi:

“Van Ticaret Odası Başkanı, herhalde Van ile Ankara kedisinin özelliklerini çok iyi biliyordur. 
İnternete iki kedinin özelliklerini araştırdığında Ankara ve Van kedilerinin özellik ve farklılıkları çok 
rahat görülebilir. Bu kadar kolay erişilebilecek konuda polemik yaratılmasını anlamak mümkün değil. 
Nasıl ki Ankara keçisi ile diğer keçiler, Ankara tavşanı ile diğer tavşanların özellikleri bir değilse, 
Ankara ile Van kedisinin özellikleri ayrıdır. Ankara kedisinin tüyleri tamamen beyaz ve uzundur. Van 
kedisinin ise tüyleri kısa, baş ve kuyruk bölümlerinde sarı lekeler bulunur. Van kedisinin gözleri 
kehribar, Ankara kedisinin İse çoğunlukla mavi- sarı 2 ayrı renktedir. Farklar bu kadar belirginken, 
birilerinin çıkıp, Ankara logosu üzerinden tanıtım yapmaya çalışmasını anlamak mümkün değildir.”  
 
Ankara'dan yapılan bu açıklamaya VATSO'dan yanıt verildi. Oda tarafından yapılan açıklamada 
tanıtım hevesinin Ankara Büyükşehir Belediyesi'nin geleneği olduğunun bilindiği savunularak şöyle 
denildi:  
 
“Ankara'da yapılan Turizm Tanıtım Fuarı'nda Van kedisini takdir belgesi ile taltif eden sayın Melih 
Gökçek'tir. Sayın Gökçek çok iyi bilmektedir ki 1970’li yıllardan bu yana başta Van Valiliği, Van 
Belediyesi, Van’daki Meslek odaları ve STK’ların yoğun tanıtımını gerçekleştirdiği Van kedisinin son 
olarak İzmir Travel Turkey, İstanbul Emitt fuarı, ABD, Türkiye Festivali, FIBA basketbol şampiyona 
maskotu gibi platformlarda değer kazanması sürecinde Ankara kedisini ne yazık ki göremedik. Sayın 
Belediye Başkanı Turizm tanıtım fuarlarında Ankara kedisini tanıtma ve destekleme lütfünde 
bulunmuş olsa, o zaman kediler arasındaki farkı anlamış olurduk. Yine internet bilgileri ışığında 
Büyükşehir Belediye yetkililerini daha dikkatli olmaya davet ediyoruz. İnterneti tıkladığınızda sayın 
belediye başkanının tanıttığı kedilerin Van kedisi özellikleri taşıdığı apaçık ortadadır. Çok fazla işi 
olan Sayın Gökçek’in kendi işleri ile meşgul olmasını önerir çalışmalarında başarılar dileriz. Ayrıca bu 
güne kadar tanıtım hevesini popülizm üzerinden fırsatçılığa dönüştüren anlayış artık iflas etmiş, Van 
kedisinin bu sığ fırsatçılıklara malzeme olamayacak kadar dünya değeri olmayı başardığını da 
belirtmek gerekir.” 
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